
Geachte heer Tonies,

Op 10 oktober 2018 heeft u Artikel 41 vragen gesteld over “Belgische plastic soep”. Ik bied u 

mijn excuses aan voor de late beantwoording, ik was in de veronderstelling dat een antwoord 

binnen de termijn verzonden was. Ik geef u hierbij alsnog antwoorden op uw vragen, 

aangevuld met actuele informatie.

1. Bent u op de hoogte van het onderzoek en bijhorend rapport?

We hebben van het burgercollectief Dreumelse Waard het bewuste rapport ontvangen en zijn 

daarmee op de hoogte van het onderzoek. Ook heb ik bestuurlijk contact gehad met collega’s 

van de gemeente West Maas en Waal. We hebben onze zorgen en acties gedeeld. 

2. Heeft u de hoeveelheid vervuiling vanaf Lith stroomafwaarts in beeld? Zo nee, waarom 

niet?

Via bovenstaand onderzoeksrapport zijn wij op de hoogte van de geconstateerde vervuiling 

van de oevers. In maart 2019 hebben wij ook kennis genomen van het rapport “Resultaten 

rivierafvalonderzoek 2018” (zie www.schonerivieren.org/onderzoek/resultaten). 

Wij hebben geen aanvullend inzicht op de kwantitatieve en kwalitatieve omvang van 

vervuiling van de Maasoevers. 
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3. Is er bij u iets bekend over de verschillen tussen de hoeveelheid drijf-vuil vanaf Lith 

stroomafwaarts ten opzichte van stroomopwaarts? Zo niet, bent u bereid dit te onderzoeken?

We kennen de bevindingen uit bovenstaande rapportage t.a.v. verschillen boven- en 

benedenstrooms. Nader onderzoek naar drijfvuil op de Maas behoort niet tot onze taken. Wij 

zijn met het burgercollectief en andere partijen wel bezorgd over de hoeveelheid zwerfafval en 

meer specifiek de vermoedens van drijfafval uit de stortlocaties van “Over de Maas”.

4. Om schade aan de natuur te voorkomen, lijkt het ons goed om het afval zo snel mogelijk 

op te ruimen. Bent u bereid met de grondeigenaren langs de Maas contact op te nemen en ze 

te helpen bij het opruimen? Zo nee, waarom niet?

Wij zijn het met u eens dat zwerfafval niet op de oevers en in het water thuis hoort en zo snel 

mogelijk geruimd dient te worden. Daarom nemen wij ook al enkele jaren deel in de 

samenwerking Schone Maas (www.schonemaas.nl). Provincie Brabant en Limburg, 

Rijkswaterstaat  Zuid-Nederland, verschillende waterschappen, terreinbeheerders, 

natuurorganisaties, gemeenten, andere lokale partijen, bedrijven en heel veel verenigingen en 

vrijwilligers werken om zwerfafval in en om de Brabantse en Limburgse Maas en beken op te 

ruimen. Doel is om mensen bewust te maken van het probleem en opruimacties te 

organiseren. Als gemeente Oss stimuleren en faciliteren we in de opruimacties van bewoners 

en organisaties langs de Maas in Oss. Bij het startmoment van de landelijke opruimdag in 

maart dit jaar hebben wij een opruimboot gedoopt. Deze boot stellen wij ter beschikking aan 

opruimvrijwilligers.

5. Bent u net als de SP van mening dat de huidige regelgeving absoluut niet voldoet om een 

schone leefomgeving te waarborgen? Zo niet, waarom niet?

Wij begrijpen dat de actuele situatie rondom het project “Over de Maas” een gevolg is van 

toepassingen binnen de maximaal geldende regelgeving van het Besluit Bodemkwaliteit. “Over 

de Maas” bestrijdt echter (nog) dat het uit de stortingen afkomstig is. Zie ook 6. 

 

6. Bent u bereid dit probleem aan te kaarten bij de Rijksoverheid? Zo nee, waarom niet?

De situatie is o.a. door de gemeente West Maas en Waal aangekaart bij Rijkswaterstaat en het 

Ministerie. Door de staatssecretaris is een evaluatie toegezegd. Op het specifieke werk zijn 

extra maatregelen (toepassing stortkoker)voorgeschreven. In haar brief van 11/12/2018 gaat 

de staatsecretaris verder in op evaluatie en maatregelen (zie   

https://www.rijksoverheid.nl/binaries/rijksoverheid/documenten/kamerstukken/2018/12/11/d

iepe-plassen-thermisch-gereinigde-grond-en-barneveld/diepe-plassen-thermisch-gereinigde-

grond-en-barneveld.pdf )

http://www.schonemaas.nl/
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7. Welke partijen profiteren financieel van het storten van vervuilde grond bij het project 

'Over de Maas'? Is het college bereid deze partijen aan te spreken op hun maatschappelijke

verantwoordelijkheid? Zo nee, waarom niet?

De gemeente Oss is geen partij in de werkzaamheden “Over de Maas”. Direct 

belanghebbenden hebben aannemer en rijksoverheid aangesproken. Ik heb onze zorg met de 

gemeente West Maas en Waal gedeeld. Het onderwerp is ook ingebracht in de Taakgroep 

Maas van de VNR (Vereniging Nederlandse Riviergemeenten. 

Ik hoop u met deze beantwoording naar tevredenheid te hebben geïnformeerd.

Hoogachtend

Mr. J van der Schoot,

Wethouder Milieu c.a. 


